
Zápis ze 47. zasedání Osadního výboru Stržanov dne 29.11.2022 

 
Přítomní členové: Strašilová, Matulková, Jelínek       Nepřítomni:         Zapisovatel: Strašilová  
 
Projednávaná témata: 
 
Rybník na vsi bude v říjnu nebo v listopadu vypuštěn a dojde k protrhání porostu. ZATÍM SE NESTALO. Po-
slán dotaz panu Zlesákovi. BEZ REAKCE. 

 

Na pánských i dámských toaletách jsou rozbité kachličky. Budova je podmáčená, hýbe se a praská. Dán 
návrh na zařazení izolace do rozpočtu města. ODESLÁNO 

Už je pohrabané listí, takže pošleme paní Kozákové mapku a zažádáme o odvoz. POSLÁNO (mapka+fotky) 

Letos jsme dokoupili vánoční osvětlení, ale kvůli úsporným opatřením nebude svítit, a to v žádné místní 
části. Na MěÚ byl zaslán návrh, že zaplatíme i to svícení. Argument je ten, že když Žďáru svítí náměstí, 
Stržanovu bude svítit náves. Svítit bude, ale musíme si to zaplatit ze svého (energie i montáž). 
ODSOUHLASENO 

Ačkoliv bylo na schůzi dne 22.11. potvrzeno stejné složení OV jako v minulém období, přihlásil se po 
termínu další kandidát. Byla svolána nová schůze, kde při hlasování sice neuspěl, ale přesto došlo ke změně. 
Naše místní část je největší, ale měla jenom tříčlenný OV, takže došlo při novém hlasování k jeho rozšíření 
na pětičlenný. Je to praktičtější z hlediska organizace, i rozdělení práce a navíc je zastoupena mladá 
generace, střední i důchodci. 

OV: Strašilová Olga, Nedvědová Eva, Matulková Petra, Jelínek Adam, Melichar Jakub 


